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اهتزاز پرچم بیمه سینا بر فراز قله 
دماوند

سینا  بیمه  کوهنورد  و  ورزشکار  همکار  یک 
قله  به  موفقیت  با  شمالی  جبهه  از  توانست 

دماوند صعود کند.
به گزارش روابط عمومی بیمه سینا؛ رضا فرید 
از کارکنان مدیریت مالی ستاد با صعود به قله 
5.610 متری دماوند)بام ایران(، پرچم بیمه سینا 

را بر فراز این قله زیبا به اهتزاز درآورد.
طبق این گزارش، این صعود موفق از جبهه 
شمالی، آغاز و بازگشت آن از جبهه جنوبی انجام 

شد.

طرح بیمه های خودرو راهیان 
اربعین در بیمه سرمد

اربعین  فرارسیدن  مناسبت  به  سرمد  بیمه 
حسینی و در راستای ارائه خدمات مطلوب و با 
کیفیت به عزاداران و زائرین محترم اباعبدالله 
حسین )ع( در ایام برگزاری مراسم بزرگ اربعین 
بیمه  نامه های  ارائه خدمات  به  اقدام  حسینی، 

خودرو )ثالث و بدنه( می نماید.
سرمد،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
اربعین  فرارسیدن  مناسبت  به  شرکت  این 
حسینی و در راستای ارائه خدمات مطلوب 
محترم  زائرین  و  عزاداران  به  کیفیت  با  و 
اباعبدالله حسین )ع( در ایام برگزاری مراسم 
بزرگ اربعین حسینی، اقدام به ارائه خدمات 
بیمه  نامه های خودرو )ثالث و بدنه( با شرایط 

زیر می نماید:
صدور بیمه شخص ثالث و الحاقیه خروج از 
کشور با 80 درصد تخفیف ویژه استفاده زائرین 
محترم در کشور عراق برای ایام اربعین حسینی،
بیمه بدنه کوتاه مدت با 50 درصد تخفیف از 

تاریخ 20 مرداد لغایت 10 شهریور 1403.
حضوری  مراجعه  با  میتوانند  محترم  زائرین 
به نزدیکترین شعبه یا نمایندگی بیمه سرمد در 
سراسر کشور اقدام به تهیه بیمه  نامه های خودرو 

)ثالث و بدنه( نمایند.
مرکز ارتباط با مشتریان بیمه سرمد از طریق 
شماره تماس 1516 آماده پاسخگویی به سؤالات 

زائرین محترم می باشد.

افزایش سقف تراکنش برداشت وجه 
نقد شتابی از پایانه های شعب بانک 

آینده ویژه زائران اربعین

مراسم  فرارسیدن  به  توجه  با  آینده  بانک 
اربعین حضرت اباعبدالله الحسین علیه السلام 
و لزوم ارائه خدمات مطلوب تر به زائران عتبات 
عالیات از افزایش سقف برداشت برای تأمین 
توسط  اربعین  ارز  خرید  برای  موردنیاز  وجه 

زائران خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک آینده؛ در همین 
راستا، سقف تراکنش برداشت وجه نقد شتابی 
از پایانه های شعب )PINPAD( بانک آینده در 
مبلغ  به   04/06/1403 07/05/1403 تا  بازه زمانی 

350,000,000 ریال افزایش می یابد.

برای هجدهمین سال:
بیمه آسیا خبرنگاران حوزه صنعت 

بیمه را تحت پوشش قرار داد

بیمه آسیا برای هجدهمین سال متوالی خبرنگاران 
حوزه بیمه را تحت پوشش بیمه حوادث گروهی 

قرار داد.
  روابط عمومی بیمه آسیا در اطلاعیه ای با تبریک 
روز خبرنگار به تمامی فعالان عرصه خبر و اطلاع 
رسانی، اعلام کرد: خبرنگاران حوزه بیمه رسانه های 
جمعی کشور برای هجدهمین سال متوالی به مدت 
یک سال تحت پوشش بیمه حوادث گروهی بیمه 
آسیا در مقابل فوت بر اثر حادثه و نقص عضو و 

هزینه های پزشکی ناشی از حادثه قرار می گیرند.
بنا براین اطلاعیه، از سال 1386 و برای تقدیر، 
قدردانی و همراهی در مواقع بروز حوادث، بیمه 
آسیا خبرنگاران حوزه بیمه رسانه های جمعی کشور 
داده  قرار  گروهی  حوادث  بیمه  پوشش  تحت  را 

است.

سید مجید بختیاری:
بیمه دی، یکی از بهترین شرکت های 

صنعت در حوزه دیجیتال است

سید مجید بختیاری از فعالان صنعت بیمه طی 
بازدید خود از غرفه بیمه دی در نمایشگاه بورس، 
بانک و بیمه این شرکت را در حوزه دیجیتال یکی از 

شرکت های پیش رو در صنعت دانست.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
بیمه دی؛ مهندس بختیاری، مسئول کمیسیون 
در  ایران،  گران  بیمه  سندیکای  دیجیتال  تحول 
تصریح  دی  بیمه  دیجیتال  تحول  روند  خصوص 
کرد: این شرکت یکی از بهترین شرکت ها در این 
و  ذهنی  الگوهای  نگرش،  به جهت  است.  حوزه 
سواد دیجیتال، بیمه دی در سطح مناسبی قراردارد 
و هر روز تقویت می شود و قاعدتا خروجی این 

موضوع باعث ارتقای کسب و کار خواهد شد.
در  بیمه دی  افزود: شرکت  ادامه  در  بختیاری 
و  است  داشته  بحث سودآوری عملکرد مطلوبی 
امیدوارم این روند با عزم نیروی انسانی و شبکه 
توزیع خدمات که توانسته اند همدلی و هم افزایی 

خوبی را با یکدیگرداشته باشند، ادامه یابد.
بیمه دی، سودآور و مشتری مدار

وی همچنین درباره قرارداد بیمه درمان تکمیلی 
وقتی  کرد:  اظهار  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد 
شرکتی هفت سال متوالی یکی از مگاپروژه های 
صنعت بیمه را در دست اجرا داشته است، می 
توان این برداشت را داشت که قطعاً رضایتمندی در 
نحوه ارائه خدمات در این چند سال وجود داشته 
است. مدیریت این قرارداد کار هرشرکتی نیست 
و باید زیرساخت ها و دانش فنی بالغی این پروژه 
را مدیریت کند که بیمه دی این قابلیت را دارد و 
این مهم را به اثبات رسانیده است. این بلوغ در 
اثر همدلی نیروی انسانی و نگاه خوبی که مدیریت 
کلان شرکت دارد به دست آمده است. معتقدم 
مجموعه بیمه دی می توانند موفقیت های بیشتری 
حضور  افزود:  چنین  هم  وی  بزنند.  رقم  هم  را 
اجتماعی بیمه دی در نمایشگاه های مختلف پر 
قدرت و پر رنگ بوده است. همچنین این شرکت 
در رسانه هم توانسته حضور پررنگ و خوبی داشته 
باشد که نشان از هماهنگی این مجموعه دارد، و 
شنیده  مجموعه  یک  از  هماهنگی  صدای  وقتی 
می شود می توان گفت توفیقات دور از دسترس 
نخواهد بود. سید مجید بختیاری در پایان افزود: 
به همه همکارانم در شرکت بیمه دی خداقوت می 
گویم و مطمئنم که همه کمک می کنند تا بالاترین 
را  است  سازمانی  انسجام  که  این شرکت  دارایی 
حفظ کنند و در جهت موفقیت های بیشتر شرکت 
در کنار هم باشند و به اهداف این شرکت شامل 
خلق ارزش های جدید در صنعت بیمه، سرآمدی و 

پدیده شدن در صنعت بیمه برسند.
بختیاری  مجید  سید  مهندس  است  گفتنی 
از سال های 93 الی 97 به عنوان مدیرعامل در 

شرکت بیمه دی حضور داشته است.

 بازار طلای ایران در روز سیزدهم صفر با اقبال 
می گفتند  بود. خریداران  مواجه  عجیب خریداران 
بنا بر روایاتی قدیمی، خرید طلا در سیزدهم صفر 
که  کسانی  معتقدند  برخی  و  است  خوش یمن 
حاجت و خواسته  ای دارند می توانند با خرید طلا به 

آن برسند .
به گزارش خبرآنلاین، مطالبی که در شبکه های 
اجتماعی به اشتراک گذاشته می شد دلالت بر این 
داشت که در روزگاران قدیم این روایات سبب می شد 
کنند.  اقدام  روز  این  در  طلا  خرید  برای  مردمان 
بسیاری از آنها مرجع اطلاع از این سنت را شبکه های 

اجتماعی اعلام کردند.  
سرآغاز قصه چه بود؟

 شبکه های اجتماعی فیلتر شده در ایران اعم از 
تلگرام و اینستاگرام و توییتر در روزهای گذشته در 
باب خوش یمنی خرید طلا در سیزدهمین روز از 
ماه صفر اطلاعاتی منتشر کردند تا از پس مدتهای 
طولانی رکود در بازار طلا، دیروز مشتریان وضعیت 

را وارونه کنند .
از اولین لحظات دیروز حضور مشتریان در بازار 
بود به طوری که تصاویر  غیرعادی و غیر معمول 
منتشر شده در فضای مجازی حکایت از شکل گیری 
صف های طویل مقابل طلافروشی ها در بازار و مرکز 

شهر داشت.
که  طلا  بازار  قدیمی  فعال  کشتی آرای،  محمد 
به گفته ی خودش 63 سال است در این بازار کار 
می کند، گفت: اتفاق دیروز برای خود من هم عجیب 
کار کرده ام.  بازار  این  یازده سالگی در  از  بود. من 
شاید باور نکنید در سابقه ی ذهنی من اصلا چنین 
چیزی نبود. اتفاقا اغلب مردم در ماه محرم و صفر، 
خصوصا تا پایان سیزدهم صفر برای خرید دست نگه 
می داشتند و ملاحظاتی می کردند. اعتقادی وجود 
داشت که این ماه ها سنگین است اما یک باره دیروز 
با این موج عجیب و غریب خریداران روبرو شدیم و 
حتی حبابی در بازار شکل گرفت و روند قیمت ها را 

افزایشی کرد .
 او در جواب این سئوال که آیا خودتان پرس و 
خرید  به  خریداران  تمایل  افزایش  درباره ی  جویی 
طلا داشتید یا خیر؟ گفت: منبع همه همان فضای 
مجازی بود. من نه به لحاظ سنتی، نه مذهبی، نه 
نشنیده  چیزی  چنین  کنون  تا  تاریخی  نه  عرفی، 
بودم و این اصلا سنت نیست. داشتم با خودم فکر 
می کردم که شبکه های مجازی چقدر توانایی دارند تا 
مساله ای را جا بیندازند و چقدر خوب می شود از این 

ظرفیت برای کارهای مثبت بهره برد.
سادگی  این  به  وقتی  گفت:  صنفی  فعال  این 

می شود حرف بی مبنایی چون این را جا انداخت، 
جا  را  مفید  حرف های  که  هست  امکان  این 

بیندازیم.
کشتی آرای درباره نحوه خرید افزود: عمده خریدها 
هم برای طلاهای یک گرم و کمتر از یک گرم بود. 
معتقدم این اقدام و این رویه یک مبارزه دینی است 
و هر تشکیلاتی که با هر نیتی با انتشار این محتوا 
در فضای مجازی و شبکه اجتماعی که در روز 13 
صفر باید یک تکه طلا خریداری کرد، می تواند در 
حوزه های دیگر هم چنین اثری را بر باور مردم بگذارد 
.نایب رییس اتحادیه طلا و جواهر ادامه داد: همین 
اقدام مردم و باور جدید باعث شد روز گذشته سکه 
750 هزار تومان و هر گرم طلا 100 هزار تومان گران 
شود در حالیکه نرخ ارز و انس جهانی تغییری نکرده 

بود.   
در  منطقه مرکزی شهر  در  نیز   یک طلافروش 
پاسخ به این سئوال نگارنده که ایا انتظار چنین اقبالی 

را داشتید یا خیر گفت: برای من بسیار عجیب بود. 
از روزهای قبل در فضای مجازی چیزهایی در این 
زمینه دیده بودم اما مبنایی پیدا نکردم. فکر کنم 
خرافات اس . فکر نکنم سندیتی داشته باشد. اما ما 
با موج عجیبی از خریداران روبرو شدیم. اغلبشان 
طلاهای کوچک با مزد ساخت اندک و حتی دست 
دوم طلب می کردند و معتقد بودند با خرید این کالا 
، هم حاجت روا می شوند و هم زندگی شان خوش 

یمن خواهد شد.
جستجو در احادیث و روایات راه به جایی نبرد. 
اطلاعاتی که در این زمینه در فضای مجازی منتشر 
شده است، جزییات ماجرا ، نقل کننده ی این روایات 

و ... را در برنداشت .
یک فعال بازار طلا گفت: اتفاق دیروز نشان داد 
می شود برای شکسته شدن رکود در بازار مانورهایی 
داشت. ما مدتهای طولانی بود فروش طلا نداشتیم، 
ان هم در محرم و صفر اما دیروز عده ای طلا خریدند 

. کاش ر.زهایی برای خرید کفش و لباس و کیف و 
مایحتاج و ... اعلام شود تا بلکه این رکود دست از 

سر بازار بردارد.
خرافات یا سنت

چنین  معتقدند  طلا  بازار  فعالان  که  حالی  در 
ماجرایی در بازار طلا سابقه نداشته و تنها نوزدهم 
فروردین با تقاضا برای خرید شرف الشمس در هر 
سال مواجه می شوند، خریداران اما معتقد بودند این 
کار فاقد ضرر است و اگر حتی این روایات درست 

نباشد، چیزی را از دست نداده اند .
 شبکه های اجتماعی حالا در غیاب رسانه های آزاد و 
فراگیر به مرجع مهمی برای کسب اطلاعات از سوی 
مردم عادی و بدنه ی جامعه تبدیل شده اند. آنچه 
مهم است اینکه این شبکه ها در ایران فیلتر هستند 
اما با اتفاق رخ داده در روز گذشته روشن شد ضریب 
نفوذ بالای انها برای جاانداختن مسائلی از این دست 

را نباید نادیده انگاشت.

از سال 97، با خروج آمریکا از برجام و تضعیف اقتصاد ایران، 
تعداد افرادی که در فقر حاد به سر می بردند، به حدود 33 هزار 

نفر رسیده است.
به گزارش اکوایران، تعداد افرادی که در شرایط فقر بسیار حاد به 
سر می برده اند، در سال 1401 به حدود 17 هزار نفر رسیده است. با 
آغاز پرداخت یارانه های معیشتی در سال 89، تعداد این افراد سیری 
نزولی به خود گرفته است. به طوری که، تعداد افراد بسیار فقر در 
سال 91 به کمترین مقدار خود در حدود 8 هزار نفر رسیده است. 
در دورانی که اقتصاد شرایط بی ثباتی را تجربه کرده، جمعیت بسیار 
فقر افزایش یافته، زیرا یارانه ها متناسب با افزایش نرخ تورم افزایش 

نیافته اند و قدرت خرید آنها کاهش یافته است.
درآمد روزانه زیر یک دلار

خط فقر مطلق بین المللی توسط بانک جهانی در 2.15 دلار درآمد 
روزانه تعیین شده است. این مقدار نشان می دهد حداقل درآمدی 
که یک فرد برای تامین نیازهای اساسی خود مانند غذا، مسکن و 
بهداشت نیاز دارد. اما شاخص دیگری نیز وجود دارد که معیشت 
افرادی که درآمد روزانه زیر یک دلار دارند را می سنجد. این معیار 
معمولا برای نشان دادن فقر شدیدتر و شرایط بسیار بحرانی تر 

استفاده می شود.

از آنجایی که درآمد روزانه یک دلار به سختی می تواند نیازهای 
اولیه یک فرد را تامین کند، این معیار نشان دهنده افرادی است که 
حتی قادر به تامین نیازهای اساسی خود نیستند. با استفاده از این 
شاخص می توان وضعیت فقر شدید را طبق استانداردهای جهانی 
سنجید. طبق آخرین آمار مرکز آمار ایران، در سال 1401 حدود 17 
هزار نفر از جمعیت ایران با درآمد روزانه زیر یک دلار و در شرایط 

فقر بحرانی زندگی می کرده اند.
تغییرات جمعیت بسیار فقیر کشور

در سال 84، 27 هزار و 756 نفر از مردم کشور در شرایط حاد فقر 
سپری می کردند. آمار این جمعیت تا سال 87 افزایشی بوده و در 
این سال به قله خود در حدود 130 هزار رسیده است. پس از آن، 

سیر جمعیت فقیر حاد کاهشی بوده است.
در سال 89، با آغاز پرداخت یارانه نقدی 45 هزار و 500 تومانی، 
قدرت خرید قشر بسیار فقیر جامعه افزایش یافته است. این اتفاق 
باعث شد تا تعداد جمعیتی که با درآمد روزانه زیر یک دلار زندگی 
می کنند کاهش یابد. به طوری که، این آمار در سال 91 به کمترین 
مقدار خود در 7 هزار و 608 نفر رسیده است. این موضوع نشان 
می دهد با وجود آغاز تحریم های بین المللی و افزایش نرخ ارز و 
تورم، افراد بسیار فقیر از معیشت و قدرت خرید مناسبی برخوردار 

بوده اند.
در سال 93، تعداد این افراد تقریبا دو برابر شده و به حدود 15 
هزار و 500 نفر رسیده است. از سال 94 و با امضای توافق برجام، 
اوضاع اقتصادی کشور بهبود یافته و در این دوران تعداد افرادی 
که با درآمد زیر یک دلار زندگی می کردند، در حدود 8 هزار نفر 

بوده است.
از سال 97، با خروج آمریکا از برجام و تضعیف اقتصاد ایران، 
تعداد افرادی که در فقر حاد به سر می بردند، به حدود 33 هزار نفر 
رسیده است. در سال 98، یارانه پرداختی به 100 هزار تومان افزایش 
یافته ولی با توجه به بی ثباتی اقتصادی و بالا بودن نرخ ارز و تورم، 

تعداد افراد بسیار فقیر افزایش یافته است.
با شروع بحران کرونا و تداوم افزایش نرخ تورم و ارز، وضعیت 
معیشتی جمعیت بسیار فقر کشور  بدتر شده است. از طرفی، 
یارانه های پرداختی نیز متناسب با نرخ تورم افزایش نیافته و قدرت 

خرید قشر بسیار فقیر جامعه کاهش یافته است.
اقدامات دولت سیزدهم برای فقرا

همزمان با روی کار آمدن دولت سیزدهم در سال 1400، تعداد 
افرادی که با درآمد روزانه زیر یک دلار زندگی می کردند، به بیشترین 

مقدار خود در سال های اخیر در 75 هزار و 650 نفر رسیده است.
یکی از اقدامات اصلی دولت سیزدهم، حذف ارز 4200 و اصلاح 
قیمت کالاهای اساسی بوده که منجر به تورم شدید، بخصوص در 
گروه خوراکی ها و آشامیدنی ها )جزء اصلی سبد مصرفی قشر فقیر 
جامعه( شده است. به دنبال تضعیف معیشت قشر کم درآمد 
جامعه، دولت تصمیم به افزایش یارانه پرداختی گرفته است. بر 
این اساس، خانوارهای دهک های اول تا سوم به ازای هر نفر 400 
هزار تومان و خانوارهای دهک چهارم تا نهم 300 هزار تومان یارانه 
دریافت می کنند. با این سیاست، تعداد جمعیتی که با درآمد روزانه 
کمتر از یک دلار زندگی می کردند، در انتهای سال 1401 به حدود 17 

هزار نفر کاهش یافته است.
بررسی ها نشان می دهد در دورانی که دولت یارانه معیشتی 
پرداخت کرده یا مقدار آن افزایش یافته، تعداد افرادی که در 
شرایط بسیار حاد فقر به سر می برند، کاهش یافته است. این 
یارانه ها  کمک  با  توانسته اند  افراد  این  می دهد،  نشان  موضوع 
بیشتری  اساسی  کالاهای  و  دهند  افزایش  را  قدرت خرید خود 

تامین کنند.

شبکه های اجتماعی مردم را راهی بازار طلا کردند

صف خرافاتی ها برای طلا
بازار طلا روز 13 صفر وضعیت خاصی را تجربه کرد و شلوغی این بازار سبب شد تصاویر عجیبی از خریداران طلا در شبکه های اجتماعی به استراک گذاشته 

شود .

سمفونی جیب خالی در دوران رکود اقتصادی بر اساس مرکز آمار؛ روند جمعیتی که روزانه با کمتر از یک دلار زندگی می کنند

شبکه های 
اجتماعی 

حالا در غیاب 
رسانه های آزاد 

و فراگیر به 
مرجع مهمی 

برای کسب 
اطلاعات از 
سوی مردم 

عادی و بدنه ی 
جامعه تبدیل 

شده اند

بنابر گفته مسئولان، تنها دو شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس و مپنا سود 
سهام عدالت را واریز نکردند.

واریز سود سهام عدالت عملکرد مالی 1401 شرکت ها که دو مرحله از آن سال 
گذشته عملیاتی شد و قرار بود مرحله سوم و تسویه آن ماه های قبل محقق شود، 
سودی که واریز نشد و حالا سهامداران آن برای واریز و برخورد با متخلفان این 

تاخیر لحظه شماری می کنند.
سود سهام عدالتی که سعادت یکی از مخاطبان باشگاه خبرنگاران جوان به ما 
گفت: سازمان بورس به عنوان نماینده سهامداران موظف است پیگیر برخورد با 

شرکت های متخلف که سود سهام عدالت را واریز نمی کنند باشد.
همچنین دیگر مخاطب باشگاه خبرنگاران جوان حمزه زاده بیان کرد: اگر قرار 
بود سود سهام عدالت واریز نشود چرا به سهامداران وعده زمانی داده شد نیاز 
است نهاد های نظارتی به بحث عدم واریز سود سهام عدالت که مطالبه 50 

میلیون نفر است ورود کنند.
در ادامه هم خانم بختیاری بیان کرد: شرکت ها چگونه توان پرداخت حقوق 
پرسنل خود را دارند، اما نمی توانند سود سهام عدالت که حق الناس است را 
واریز کنند سازمان بورس برای دریافت سود سهام عدالت از شرکت ها تاکنون 

چه اقداماتی انجام داده است؟
سود سهام عدالت

یعنی 28  این  از  و تسویه سود سهام عدالت که پیش  واریز مرحله سوم 
فروردین ماه مجید عشقی رئیس سازمان بورس در رسانه ملی در خصوص آن 
گفته بود: مجموعه اتفاقاتی رخ داد که سبب شد برخی شرکت ها تخلفی داشته 

باشند و نتوانند سود سهام عدالت را پرداخت کنند این شرکت ها اکثرا با کمبود 
نقدینگی مواجه هستند ما هم توصیه کردیم که باید سود سهام عدالت پرداخت 
شود امیدواریم تا خرداد بتوانیم این سود ها راجمع آوری و مابقی سود سهام 
عدالت را پرداخت کنیم البته باید زمان دقیق آن را شورای عالی بورس مشخص 

کند.
2 شرکت همچنان سود سهام عدالت را واریز نکردند!

عدم واریز سود سهام عدالت که خبرنگار اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان 
برای پیگیری بیشتر آن به سراغ ولی الله جعفری مدیر نظارت بر ناشران سازمان 
بورس و اوراق بهادار رفت و او گفت: مرتبه پیش اعلام شد چهار شرکت همچنان 
سود سهام عدالت را واریز نکردند حالا نسبت به قبل پالایشگاه بندرعباس تسویه 
کرده و شرکت فجر انرژی خلیج فارس هم اعلام کرده که به سبب افزایش سرمایه 
سودی را واریز نخواهد کرد و اکنون تنها 2 شرکت هلدینگ صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس که 2.5 همت بدهی و شرکت مپنا که آن هم 500 میلیارد تومان 

بدهی دارند باقی مانده اند که باید سود سهام عدالت را واریز کنند.
 هزار میلیارد تومان سود مرحله سوم و تسویه سهام عدالت 

در ادامه این مقام مسئول اظهار کرد: در مجموع تاکنون برای واریز مرحله 
سوم و تسویه سود سهام عدالت 22 هزار میلیارد تومان پول واریز شده است 
که اگر مبلغ باقی مانده هم به آن اضافه شود حدود 25 هزار میلیارد تومان سود 

مرحله سوم و تسویه سهام عدالت خواهد بود.
مدیر نظارت بر ناشران سازمان بورس همچنین بیان کرد: شرکت هلدینگ 
خلیج فارس فارس اعلام کرده که شرکت های فجر و مبین به سبب مشکلات 

تاکنون سود سهام را برای هلدینگ واریز نکرده اند و طبیعتا هلدینگ خلیج فارس 
هم نتوانسته سود سهام عدالت را به شکل کامل تسویه کند شرکت مپنا هم 
اعلام کرده از وزارت نیرو طلبکار است به همین دلیل سود سهام عدالت را کامل 

واریز نکرده است.
او افزود: رقم اصلی و با اهمیت باقی مانده جهت واریز سود سهام عدالت برای 
هلدینگ خلیج فارس است که این هلدینگ حسابش راکد نیست و خرد خرد 
سود را واریز می کند فکر می کنم اگر هلدینگ خلیج فارس سود سهام عدالت را 
تسویه کند می توانیم برای اخذ مجوز واریز سود سهام عدالت از سمت شورای 
عالی بورس حرکت کنیم. هفته گذشته تاکنون با مدیران هلدینگ خلیج فارس 
فارس صحبت شده و در طول این زمان یک همت واریز داشتند و همچنان 

منتظر تسویه کامل هستیم.
برای سود سهام عدالت نیاز به کلیک بر روی هیچ لینکی نیست

اما عدم تسویه سود سهام عدالت زمینه مناسبی را برای سودجویان فراهم 
می کند تا از این چشم انتظاری سهامداران به نفع جیب خود استفاده کنند؛ در 
همین راستا هم مهدی حاجی وند دستیار ویژه و مشاور رئیس سازمان بورس در 
امور سهام عدالت در گفتگو با خبرنگار اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان گفته 
بود: سهامداران توجه داشته باشند سود سهام عدالت تنها به شماره شبای ثبت 
شده افراد در سامانه سجام واریز خواهد شد همچنین برای دریافت سود سهام 
عدالت نیازی به کلیک بر روی هیچ لینکی نخواهد بود و با هیچ یک از سهامداران 

تماسی گرفته نخواهد شد.
این مقام مسئول در ادامه اظهار کرد: سهامداران هوشیاری کافی را داشته 

باشند و اخبار مربوط به واریز سود سهام عدالت را تنها از خبرگزاری های 
رسمی و رسانه ملی پیگیری کنند تا خدایی نکرده در دام سود سودجویان 

گرفتار نشوند.
حالا باید منتظر ماند و دید آیا سرانجام واریز سود مرحله سوم و تسویه سهام 
عدالت محقق خواهد شد یا همچنان باید شاهد بدعهدی شرکت های متخلف 
باشیم؛ در نهایت باشگاه خبرنگاران جوان پیگیر واریز سود مرحله سوم و تسویه 

سهام عدالت همچنان خواهد بود.

چرا تاکنون سود مرحله سوم سهام عدالت واریز نشده است؟


